
Styremøte i NKF, lørdag 25. februar 2023
Rakkestadhallen, møterom fra klokken 13.30

Til stede: Svein Clausen, Øyvind Reinartsen, Bjørn-Petter Åsheim, Svein Ødegård,
Heidi Jebsen, Arild Gundersen, Geir Klepaker, Roger Lie, Ivar Østli og Bjørn Egeland
______________________________________________________________________

Sak 16/2023 - Ny leder, Svein Clausen, ønsket nytt styre velkommen til første møte:

– Svein Clausen ba alle tenke seg om for å presentere litt om seg selv og hvilke mål-
setninger og tanker hver enkel har gjort seg opp om, ved å ta et tillitsverv i NKFs styre,
også med å gjøre seg en formening om hvilket utvalg en kan tenke seg å være med i.

Presentasjon –  gikk rundt bordet i flg. rekkefølge:

Roger Lie; regner seg selv i kaninsammenheng som «fersk» – men brenner for å spre
og publisere korrekt informasjon om alt innen kanin på sosiale og digitale medier.
Viktig fremover er selvsagt å følge med på - og følge opp - alt angående dyrevelferden.
PR- og infoutvalg, og utvalget for dyrevelferd,  er utvalg som det passer best å bidra.

Øyvind Reinartsen; har som mål å publisere alt det positive som er med kanin, og å gjøre
dette på alle mulige «plattformer» av sosiale medier og tilgjengelig kanaler.
Mener FB er viktig, men også andre må benyttes med «levende info» – som YouTube.
Stiller dermed opp igjen for PR- og infoutvalget.

Heidi Jebsen; rekruttering er viktig, og det er behov for nye «krefter» både innen hopping
og sportsavl/utstilling. Dessverre har det vært vanskelig å få på plass det som var tanken
med Ungdomsutvalget, hoppingen sliter også med rekuttering. PR- og info er vel det ut-
valg som også kan gi info til de yngre kanin-interesserte og nye medlemmer.

Bjørn-Petter Åsheim; viktig å være til stede der hvor en kan treffe personer med interesse
for hobbydyr og være «på hugget» og imøtekomne for å hanke inn nye. Spre informasjon
om denne trivelige kaninen som kan brukes til så mye. Diverse kurs til nye medlemmer
er meget viktig. Bare å invitere disse hjem for å vise «småting», som kloklipp, er noe vi
må tenke mer på.

Ivar Østli; har tidligere vært med i Sportsutvalget, men føler vel økonomi-oppgaven skal
prioriteres og vurderes månedlig ut over året – og eventuelt sette opp nytt budsjett hvis
uforutsette utgifter skulle komme, eller en inntekt-svikt – «eller les kontingent-svikt».

Geir Klepaker; å få en digital Kanin-standard opp å gå - og med et abonnement som kan
tegnes for medlemmene – er det som ligger i en priotert arbeidsoppgave for den nær-
meste framtid. Standard- og datautvalget er dermed arbeidsfeltet.

Bjørn Egeland; tidsskrift-oppgaven ligger fortsatt «på skuldrene» og tiden vil vise hvor
lenge et papir-trykket blad kan utgis. Budsjett for trykk er med på 2023 og 2024-budsjett.

Arild Gundersen; få inn nye medlemmer, ungdom, er en viktig oppgave, selv om det viser



seg å være vanskelig, er det muligheter. Sportsavl: «en levende hobby», med kaniner i
konkurranse, bør ha en mulighet for å fenge mer interesse blant ungdommer.
Viktig å prioritere og å legge opp til et godt miljø for disse.

Svein Ødegård; et prioritert arbeidsmål hele tiden, er oppdatering og opplegg med å ha
en informativ nettside for NKF. Likeså er det viktig å gi datahjelp på utstillinger.
Skal «hjulene» holdes i gang, er et godt kaninmiljø viktig, med kurs, møter og utstillinger.
Datautvalget er dermed fortsatt det naturlige arbeidsfelt.

______________________________________________________________________

Sak 17/2023 - NKFs utvalg:

Data-utvalg: Svein Ødegård - leder

Dyrevelferds-utvalg: Bjørn-Petter Åsheim - leder

PR- og info-utvalg: Øyvind Reinartsen - leder

Sports-utvalg: Heidi Jebsen - leder

Standard-utvalg: Geir Klepaker - leder
(består utenom av Thormod Saue og Gullik Klepaker)

Hver utvalgs-leder setter sammen et utvalg med minimum 3 personer.

Arbeidsplan settes opp i samarbeid innen utvalgene og sendes Bjørn E. innen 15. mars

NKFs E-poster:
En må også få orden på E-post-adresser

______________________________________________________________________

Sak 18/2023 - Neste styremøte:

Alle styremedlemmene har god og positiv erfaring med å bruke Teams for avvikling av
styremøter og ser for seg det fortsetter.

Neste styremøte blir på Teams: Onsdag 22. mars, start klokken 20.00

Saksliste skal settes opp, blant annet med medlemssituasjonen (innkomne lister fra
foreningene).
Plan for TK’s forords-skribent på side 3:
Til dette nr 2, er det Øyvind R og til blad nr 3 blir det Svein C, blad nr 4 er det vel Heidi?
og videre rekkefølge får vi bli enige om


